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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:442 Återvändande IS-svenskar

Det turkiska inrikesministeriet meddelade måndagen den 11 november att 
Turkiet nu kommer att utvisa ett stort antal IS-krigare tillbaka till de europeiska 
länder där dessa har medborgarskap. Danmark, Tyskland och USA har redan nu 
informerats om att de kommer behöva ta emot ett antal personer som deltagit i 
IS-våldsdåd runt om i Mellanöstern.

Måndagen den 18 november meddelade Säpo att ett antal svenskar kommer att 
beröras. Hur många är dock oklart. 

Utrikesministern har uttalat att det finns en väldigt detaljerad plan för hur dessa 
personer ska tas om hand. 

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson:

 

Hur ser ovannämnda plan ut, finns den nedtecknad i en offentlig handling, 
och appliceras den på de IS-svenskar som redan finns här i landet?

………………………………………

Ludvig Aspling (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-20
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


